

Acta del consell de la Font del Gos

DATA: 2 de novembre de 2017 a les 18:00 hores.

LLOC: Local Social de la Font del Gos – Carrer de Cal Notari

Assistents:

-Taula: Sra. Mercedes Vidal (Regidora del Districte), Sr. Pau Gonzàlez (Conseller Tècnic), Sr. Victor Valls (Conseller de Barri), Sr. Enric Alifa (President de l'Associació de Veïns), Sr. Eduard Vicente (Gerent del Districte).

-Grups polítics representats: 3

-Entitats representades: 1

-Veïnes i veïns assistents: 35

Ordre del dia

- 1- Informació i retorn del govern sobre actuacions realitzades i/o previstes al barri.
- 2- Arranjament de carrers del barri.
- 3- Torn obert de paraules

1 - Informació i retorn del govern sobre actuacions realitzades i/o previstes al barri

El conseller de barri informa als presents que ha vingut una persona de la cooperativa "Raons Públiques" per observar com funciona el Consell de Barri de la Font del Gos, i comenta que les seves aportacions han de servir per millorar la tasca de Govern. Agraïx que es complementi l'enquesta que s'ha repartit i que es recollirà al final de la sessió.

La regidora del Districte inicia el Consell agraint l'assistència. Explica el procediment dels Consells de Barri i seguidament fa una presentació dels membres de la taula.

El gerent del Districte comenta dos punts:

- Solar per posar la marquesina a la parada: es troba en procés de negociació amb TMB ja que cal acabar de definir el projecte. Es calcula que aproximadament al primer trimestre de 2018 s'arranjarà el solar i es posarà la marquesina a la parada. Un cop estigui fet el croquis es compartirà amb els veïns.
- Porcs senglars: al Setembre de 2017 es van fer una sèrie de captures que formen part d'una campanya a nivell de ciutat, i que s'estan fent també a altres

districtes. Quan es tinguin les conclusions, a principis de 2018, es compartiran amb els veïns.

2 - Arranjament de carrers del barri

La regidora passa al següent punt de l'ordre del dia, l'arranjament de carrers del barri.

El conseller de barri diu que el projecte presentat i acordat amb el barri ha estat frenat per altres administracions al·legant preservació de l'entorn de Collserola, això fa que es modifiquin les propostes ja parlades amb els veïns anteriorment. A finals d'any 2017 es vol tenir un projecte executiu i, a principis del segon quadrimestre de 2018, es volen iniciar les obres. Sobre l'autobús 185 al barri, comenta que es va fer una prova i que TMB va desaconsellar el pas de l'autobús per aquesta via per problemes d'espai.

La regidora obre torn de paraules.

El president de l'Associació de Veïns, el Sr. Enric Alifa, recorda que l'únic que demanen és una canalització adequada i un soterrament de cables digne pel barri. Recorda que l'autobús petit sí que hi cap pel carrer del barri. Comenta que creu que la coberta de les cotxeres està molt bruta. Finalment explica que, a determinades hores, hi ha gent a la zona cometent possibles delictes, la qual cosa posa en perill la seguretat dels veïns. Fa una reflexió sobre la desafectació al túnel d'Horta, ja que tots els partits polítics estan d'acord i comenta que amb això, legalitzarien la meitat del barri.

La Sra. Griselda posa en dubte la credibilitat del Consell de Barri, ja que no compleixen amb les seves expectatives del que hauria de ser la millora del barri.

El Sr. Rafel pregunta si hi ha algun pla d'actuació previst sobre les modificacions del carrer respecte al parc. Respecte als porcs senglars, recorda que no hi ha senyals de trànsit alertant del perill d'animals en llibertat a la zona.

La Sra. Claudia creu que la prova del autobús que es va fer és errònia pel tamany del vehicle. Creu que no s'està netejant l'arbrat de la zona de manera correcta i que és perillós pels veïns.

El Sr. Raül apunta sobre el fet de canviar el recorregut del autobús per optimitzar-lo.

La regidora parla sobre l'autobús, i diu que la conclusió és que encara caldria fer un terraplè més gran per encabir l'autobús, amb una obra que tal i com la plantejaven no es podrà fer. Diu que s'està treballant en un replantejament per optimitzar el recorregut. Respecte a l'arranjament dels carrers comenta que tothom pensava que el projecte era totalment factible; creu que finalment s'acabarà fent alguna cosa similar, però cal més temps. Es disculpa públicament, des del Districte no es tenia dubtes respecte que el projecte tiraria endavant i per això es va compartir amb el barri. La voluntat és que tinguin les mínimes modificacions tant en terminis com en millores a realitzar. També apunta que s'intentarà que les actuacions de xarxa elèctrica es facin el més aviat possible.

El gerent explica que van tenir una reunió amb la Directora de l'Agència Mediambiental de la Generalitat, i que s'ha arribat a acords sobre els drenatges d'aigua, soterrament de cablejat, etc., però amb la condició de reajustar el pla. Calcula que al desembre de l'any 2017 es disposarà del projecte reajustat, i que si s'accepta, al gener de 2018 es farà la licitació d'obra. També vol recordar que es manté la dotació pressupostaria

perquè s'acabi fent, i comenta que creu que abans de l'estiu de 2018 es podria començar.

La regidora del Districte obre torn de paraules

Veïna: Diu que s'hauria d'obrir la corba de la carretera perquè passi l'autobús. Posa en dubte la credibilitat del Consell.

Veïna: Posa en dubte el criteri de l'Administració per no donar el vist-i-plau.

El conseller tècnic posa èmfasi en el fet que el projecte no està parat, i que creuen totalment necessari fer el que s'havia pactat amb els veïns, tot i haver de fer alguna modificació. Explica els motius de no poder complir amb el calendari previst per dur a terme aquestes millores.

El conseller de barri expressa la voluntat del govern de portar a terme el projecte. Es refereix a les dificultats amb les que s'han trobat. S'ha treballat molt per arribar a acords amb altres administracions.

El conseller tècnic recorda que l'autobús mitjà no hi cap pel carrer, ja que dificulta el pas als vianants, el problema no és la corba, és tot el carrer. Amb el tema de la marquesina s'està treballant amb TMB per veure si al primer trimestre de 2018 es pot arranjar el solar i incorporar la marquesina a la parada actual, sempre tenint en compte que el solar no és del Ajuntament i que això genera dificultats.

3 - Torn obert de paraules

La regidora del Districte obre torn obert de paraula.

El Sr. Antonio proposa canviar la ruta de l'autobús.

La Sra. Clàudia creu que l'autobús podria fer el mateix recorregut per dalt i per baix.

El Sr. Enric creu que la marquesina no s'ha posat perquè no hi ha interès en posar-la. Tampoc veu interès per fer més amples les voreres perquè passi l'autobús ni per canviar la mida d'aquest.

La regidora del Districte recalca que s'ha intentat complir amb les expectatives.

La Sra. Glòria creu que no hi ha bona comunicació entre TMB i l'Ajuntament perquè els terminis van molt lents. Fa un any que va posar la queixa sobre la pressió de l'aigua i han trigat un any en respondre que no poden fer-hi res. Sobre una colònia de gats que diu que hi ha, proposa una esterilització, ja que creu estan malalts i embruten molt. Comenta també que seria bo recordar a la ciutadania que està prohibit donar menjar als porcs senglars.

La Sra. Griselda comenta que hi ha un arbre sec, del qual va caure una branca, comenta que s'hauria de talar l'arbre. Per últim fa un recordatori sobre uns trossos de fibrociment que porten mesos al mateix lloc, i que creu que s'haurien de retirar.

La Sra. Mercedes comenta que a la sortida del barri es forma una congestió diària de vehicles, i que volen solucions.

Veí: Dóna suport a l'anterior veïna, i creu que amb semàfors se solucionaria el problema de congestió.

Veïna: Es queixa que ningú ha vingut a podar i que es veuen zones de brutícia al barri.

La tècnica de barri informa a la Sra. Glòria que Serveis Tècnics ha dit que Aigües de Barcelona és la responsable dels hidrants i del cabal. El tema de gats ho comentarà amb la tècnica de Prevenció, perquè s'intervingui, però no s'esterilitzarà a gats que són de particulars.

El conseller de barri comenta que s'intentarà que es retiri l'arbre el més aviat possible, i recorda altres vies de contacte que té l'Ajuntament per aquests casos més urgents. El tema del fibrociment explica que s'ha de tractar abans, i alerta perquè ningú el manipuli. Sobre la sortida del barri, explica que preguntaran sobre la semaforització per aportar solucions. Sobre el tema de les desbrossades diu que sap que s'ha anat tard a tot el territori, encara que assegura que ja s'ha realitzat en tots els punts. Demana als veïns que, si detecten algun altre punt on cal desbrossar, ho comuniquin de la forma més concreta possible, tot agraint per endavant la col·laboració veïnal.

El conseller tècnic comenta que sobre el tema de porcs senglars es donarà informació a la ciutadania i que ja s'ha fet una campanya de difusió a tota la ciutat. Explica que l'Ajuntament és conscient del problema generat per les persones que alimenten els porcs senglars, i que es té present a l'hora de planificar les accions.

Veí: Comenta que, a la matinada, se senten crits i insults procedents de Can Llupià, cosa que impossibilita el descans del veïnat. D'altra banda, manifesta que no s'ha desbrossat correctament perquè hi ha zones de carrers intransitables. També hi ha moltes peces de fibrociment en punts molt concrets del barri.

El Sr. Enric diu que sap que el seu barri té certes característiques, i entén en part la problemàtica que té l'Ajuntament per realitzar alguna de les intervencions previstes.

La regidora del Districte manifesta la seva comprensió davant les demandes justes del veïnat, i demana paciència amb els terminis.

Sense més temes a tractar, la regidora del Districte dóna per finalitzat el Consell a les 20:35 hores.